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Protokół nr XXXIII/21 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 18 marca 2021 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy, Burmistrz Miasta  

i Gminy Morawica Marian Buras, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica Marcin 

Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Morawica Małgorzata Lisicka. 

XXXIII sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się przy zastosowaniu zdalnego 

trybu obradowania z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (system 

wideokonferencji w aplikacji eSesja). Przeprowadzona została z Sali Obrad  

w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica, informacji o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury za I półrocze roku budżetowego. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

z Gminą Kielce dotyczącego współfinansowania nauki religii Kościoła Ewangelicko-

Metodystycznego w R.P. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniający uchwałę Nr II/5/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie Statutu Miasta i Gminy Morawica. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego 

pn. Świetlica środowiskowa w Morawicy oraz połączenia jej z Miejsko-Gminnym 

Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Morawicy. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w sołectwie Piaseczna 

Górka. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Brzeziny. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Bilcza. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy gruntów zajętych na 

prowadzenie działalności gospodarczej. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę  

w drodze bezprzetargowej odcinków sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na terenie 

Miasta i Gminy Morawica. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej 
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zabudowanej stanowiącej część działki nr 314 położonej w obrębie geodezyjnym 

Lisów. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie 

na czas nieoznaczony nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej część 

działki nr 314 położonej w obrębie geodezyjnym Lisów. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej numerem ewidencyjnym 88/2 o pow. 1,4041 ha położonej 

w obrębie Bilcza. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy 

Morawica. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy 

Morawica. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniający uchwałę nr VII/55/19 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, doradców zawodowych, 

nauczycieli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze,  

zatrudnionych w szkołach, przedszkolach i innych formach wychowania 

przedszkolnego, prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: o zapewnieniu uruchomienia linii 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica  

i Pierzchnica w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej”. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii 

Elektrycznej. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosków dotyczących podjęcia uchwał  

w sprawie równego traktowania w kontekście szczepień przeciwko wirusowi SARS-

CoV-2. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

26. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Morawicy za 2020 rok. 

27. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok oraz 

potrzeby związane z realizacją tych zadań. 

28. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

29. Sprawy różne. 

30. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia XXXIII 

sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Ponadto Przewodniczący Rady sprawdził listę obecności wyczytując 

w kolejności alfabetycznej radnych, którzy zgłaszali się potwierdzając swa obecność  

w obradach. Przewodniczący Rady stwierdził, że XXXIII sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 14 radnych. 
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Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Krzysztof Strąk 

12. Damian Woźniak 

13. Ryszard Znój 

14. Robert Żołądek 

Nieobecni: 

1. Łukasz Wojda 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił do kolejnego 

punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Poinformował, że protokół radni otrzymali drogą mailową w celu zapoznania  

z nim. Nie zgłoszono uwag do protokołu. Przewodniczący Rady odczytał informację  

w sprawie problemów technicznych, które wystąpiły na poprzedniej sesji i związanym z tym 

brakiem dźwięku wypowiedzi poszczególnych radnych (informacja w załączeniu do 

protokołu). Nie było pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 14 radnych. 

Ad. 3 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady poinformował, że 

sprawozdanie zostało radnym przesłane drogą mailową w celu zapoznania. Radni nie zgłosili 

uwag do sprawozdania. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 4 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie również zostało przesłane radnym drogą mailową. Sprawozdanie w załączeniu 

do protokołu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Robert Żołądek – w sprawie niezaproszenia na otwarcie żłobka w Morawicy radnych 

i kto sporządzał listę osób zaproszonych oraz kto jest inicjatorem renowacji kaplicy 

Oraczewskich w Morawicy? 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że odpowiedź na zadane pytania zostanie udzielona  

w puncie dotyczącym spraw różnych, z uwagi na chwilową nieobecność w obradach Pana 

Burmistrza. 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. 

 

Przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/303/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026 została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Bartosz Kruk – brak dźwięku wypowiedzi 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/304/21 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok została 

podjęta. Za głosowało 13 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury za I półrocze roku budżetowego. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym na komisjach i omówiony. 

Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury za I półrocze roku budżetowego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/305/21 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Miasta i Gminy Morawica, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury za I półrocze roku budżetowego została podjęta.  

Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
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z Gminą Kielce dotyczącego współfinansowania nauki religii Kościoła Ewangelicko-

Metodystycznego w R.P. Projekt uchwały został przeanalizowany i przedyskutowany przez 

radnych na posiedzeniu komisji. Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

z Gminą Kielce dotyczącego współfinansowania nauki religii Kościoła Ewangelicko-

Metodystycznego w R.P. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/306/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Kielce dotyczącego współfinansowania nauki religii Kościoła Ewangelicko-Metodystycznego 

w R.P została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniający uchwałę Nr II/5/18 Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie Statutu Miasta i Gminy Morawica. Przewodniczący 

Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony  

i przeanalizowany na komisjach. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniający uchwałę Nr II/5/18 Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie Statutu Miasta i Gminy Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/307/21 zmieniająca uchwałę Nr II/5/18 Rady Miejskiej w Morawicy  

z dnia 27 listopada 2018 r. w sprawie Statutu Miasta i Gminy Morawica została podjęta.  

Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego pn. 

Świetlica środowiskowa w Morawicy oraz połączenia jej z Miejsko-Gminnym Ośrodkiem 

Pomocy Społecznej w Morawicy. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego pn. 

Świetlica środowiskowa w Morawicy oraz połączenia jej z Miejsko-Gminnym Ośrodkiem 

Pomocy Społecznej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/308/21 w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego pn. 

Świetlica środowiskowa w Morawicy oraz połączenia jej z Miejsko-Gminnym Ośrodkiem 

Pomocy Społecznej w Morawicy została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w sołectwie Piaseczna Górka. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w sołectwie Piaseczna Górka.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/309/21 w sprawie nadania nazw ulic w sołectwie Piaseczna Górka 

została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Brzeziny. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Brzeziny.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/310/21 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Brzeziny 

została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 13 

W związku z problemami technicznymi Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową 

przerwę w obradach. 

Po przerwie wrócono do obrad. 

Przewodniczący Rady poprosił o stwierdzenie kworum i sprawdził listę obecności wyczytując 

w kolejności alfabetycznej radnych. W obradach uczestniczy 14 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Krzysztof Strąk 

12. Damian Woźniak 

13. Ryszard Znój 

14. Robert Żołądek 

Nieobecni: 

1. Łukasz Wojda 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/311/21 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bilcza została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy gruntów zajętych na prowadzenie 

działalności gospodarczej. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

przedstawiony radnym. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy gruntów zajętych na prowadzenie 

działalności gospodarczej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/312/21 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy gruntów zajętych na prowadzenie 

działalności gospodarczej została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu 

do protokołu. 

 

Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w drodze 

bezprzetargowej odcinków sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na terenie Miasta i Gminy 

Morawica. Projekt uchwały został przedstawiony i przeanalizowany na komisjach. Nie 

zgłoszono pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w drodze 

bezprzetargowej odcinków sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na terenie Miasta i Gminy 

Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr XXXIII/313/21 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w drodze 

bezprzetargowej odcinków sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na terenie Miasta i Gminy 

Morawica została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 16 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej 

część działki nr 314 położonej w obrębie geodezyjnym Lisów. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany na 

komisjach. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej 

część działki nr 314 położonej w obrębie geodezyjnym Lisów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/314/21 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej 

część działki nr 314 położonej w obrębie geodezyjnym Lisów została podjęta. Za głosowało 

14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie na czas 
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nieoznaczony nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej część działki nr 

314 położonej w obrębie geodezyjnym Lisów. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie na czas 

nieoznaczony nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej część działki nr 

314 położonej w obrębie geodezyjnym Lisów. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/315/21 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie na czas 

nieoznaczony nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej część działki nr 

314 położonej w obrębie geodezyjnym Lisów została podjęta. Za głosowało 14 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 18 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 88/2 o pow. 1,4041 ha położonej w obrębie Bilcza. Przewodniczący 

Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie 

zgłoszono pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 88/2 o pow. 1,4041 ha położonej w obrębie Bilcza.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/316/21 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 
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numerem ewidencyjnym 88/2 o pow. 1,4041 ha położonej w obrębie Bilcza została podjęta. 

Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 19 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Morawica. Projekt 

uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było pytań 

 

Przystąpiono  do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr XXXIII/317/2021 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Morawica została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 20 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Morawica. 

Przewodniczący Rady poinformował, ze projekt uchwały został radnym przedstawiony na 

komisjach i przeanalizowany. Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 
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Uchwała nr XXXIII/318/21 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Morawica została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 21 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniający uchwałę nr VII/55/19 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, doradców zawodowych, nauczycieli pracujących  

z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, zatrudnionych w szkołach, 

przedszkolach i innych formach wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez Miasto  

i Gminę Morawica. Projekt uchwały został przedstawiony radnym na komisjach i 

przeanalizowany. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniający uchwałę nr VII/55/19 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, doradców zawodowych, nauczycieli pracujących  

z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, zatrudnionych w szkołach, 

przedszkolach i innych formach wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez Miasto  

i Gminę Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/319/21 zmieniająca uchwałę nr VII/55/19 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, doradców zawodowych, nauczycieli pracujących  

z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, zatrudnionych w szkołach, 

przedszkolach i innych formach wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez Miasto  

i Gminę Morawica została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 22 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym  

i przeanalizowany na komisjach. Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie: o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych  
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o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/320/21 w sprawie: o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej” została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 23 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

Projekt uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany na ostatnim posiedzeniu 

komisji. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/321/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej 

została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 24 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosków dotyczących podjęcia uchwał w sprawie 
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równego traktowania w kontekście szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

komisjach i przeanalizowany. Nie zgłoszono pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosków dotyczących podjęcia uchwał w sprawie 

równego traktowania w kontekście szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/322/21 w sprawie wniosków dotyczących podjęcia uchwał w sprawie 

równego traktowania w kontekście szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 25 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. Projekt uchwały został radnym 

przedstawiony na komisjach i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda 

Uchwała nr XXXIII/323/21 w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Za głosowało 14 

radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 26 
Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Morawicy 

za 2020 rok. Przewodniczący Rady poinformował, że radni sprawozdanie otrzymali. Na 

posiedzeniu komisji szeroko zostało omówione przez Panią Kierownik MGOPS w Morawicy. 

Nie było pytań w sprawie sprawozdania. 
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Ad. 27 
Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok oraz potrzeby 

związane z realizacją tych zadań. Radni otrzymali sprawozdanie, które zostało przedstawione 

przez Panią Kierownik MGOPS w Morawicy. Nie było pytań. 

 

Ad. 28 
Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy – zwrócił się z prośbą o wsparcie 

w leczeniu zięcia Pani Marianny Parlickiej-Słowik, byłej radnej. 

 

Ad. 29 
Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Radny Robert Żołądek – brak dźwięku wypowiedzi 

 

W związku z problemami technicznymi Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową 

przerwę w obradach. 

Wrócono do obrad po przerwie. Kontynuowano dyskusję w sprawach różnych. 

 

- Radna Dorota Pietrzyk – brak dźwięku wypowiedzi 

 

- Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – brak dźwięku wypowiedzi 

 

- Radny Robert Żołądek – brak dźwięku wypowiedzi 

 

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – brak dźwięku wypowiedzi 

 

- Burmistrz Pan Marian Buras – problem odwodnienia ulicy Skowronkowej, była dyskusja 

aby środki na ten cel przeznaczyć z funduszu sołeckiego, odcinek ulicy Polnej został 

zrealizowany, jeśli chodzi o kolejne drogi w Piasecznej Górce będziemy je sukcesywnie 

wykonywać. 

 

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – wyjaśniła, że chodziło jej o ulice na wszystkich trzech 

osiedlach Piasecznej Górki i ich wykonywaniu. 

 

- Radna Dorota Pietrzyk – w sprawie chodnika na ul. Młynek Brudzowski - powiat 

rozpocznie prace, gdy otrzyma pomoc rzeczową ze strony gminy, czy rozmowy w tej sprawie 

były prowadzone? 

 

- Burmistrz Pan Marian Buras – polityka gminy jest jasna, dofinansowujemy wszystkie 

zadania realizowane na terenie gminy. To powiat ma się do nas zwrócić o pomoc finansową 

jeżeli chce realizować zadania inwestycyjne i zapewniam że każdą inwestycję którą powiat 

będzie chciał realizować na naszym terenie dofinansujemy. 

 

- Radny Robert Żołądek – uważa, że w przypadku niektórych inwestycji inicjatorem powinno 

być Miasto i Gmina Morawica, a nie czekać aż się zgłosi powiat. Poruszył problem mostka 

łączącego Morawicę z Łabędziowem koło zalewu, jest zbyt wąski a ruch jest ogromny. 

Należy się w tej sprawie zgłosić do powiatu. Czy jest odpowiedź PGE w sprawie sprzedaży 
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gruntów przy ul. Szkolnej w Morawicy? Poprosił o uporządkowanie tego terenu. W sprawie 

umieszczenia tablic informacyjnych z oznaczeniem zjazdu Morawica na drodze 73 w związku 

z przebudową drogi ekspresowej S7 w obwodzie Chęcin i co w tej sprawie? 

 

Przewodniczący Rady przerwał wypowiedź radnego, aby została udzielona odpowiedź. 

 

- Burmistrz Pan Marian Buras – jeśli chodzi o drogi powiatowe i nasze inicjatywy 

przypomniał, że radni sami głosowali aby powiat wykonał projekt tej drogi i porozumienie 

zostało zawarte w tej sprawie. Przypomniał, że gmina wykonuje zadania mieszczące się w jej 

zakresie, a powiat jest odpowiedzialny za wykonywanie swoich zadań. Wielokrotnie 

zwracaliśmy się do powiatu w sprawie naprawy mostku. Te znaki w okolicach Chęcin są 

bardzo potrzebne, będziemy dalej zabiegać o to oznakowanie. Proszę pamiętać, że o tym 

decyduje Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad. 

 

- Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – PGE nie jest zainteresowana zakupem tych 

gruntów, ale będziemy chcieli ich obciążyć stałym obciążeniem z tytułu służebności przesyłu 

i lokalizacji tych urządzeń przesyłowych na działce będącej własnością gminy. 

Poinformował, że otrzymaliśmy pismo w sprawie oznakowania, w którym Generalna 

Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad poinformowała, że nie planuje zmian oznakowania  

w tym miejscu. Gdy oddział będzie posiadał środki zostanie dokonane zmiany  

w oznakowaniu ruchu. 

 

- Radny Bartosz Kruk – poprosił o uporządkowanie terenu na krzyżówce miedzy ul. Szkolną 

a Niebieską. 

 

- Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – sprawdzimy tą sprawę i podejmiemy 

odpowiednie działania. 

 

- Radna Dorota Pietrzyk – w imieniu mieszkańców Brudzowa zwróciła się z prośbą  

o podjęcie inicjatywy w sprawie budowy chodnika na odcinku ul. Młynek Brudzowski. 

 

- Burmistrz Pan Marian Buras – ta inicjatywa została dawno podjęta i była podejmowana 

wielokrotnie w rozmowach z Przewodniczącym Rady Powiatu Panem Jackiem Kuzia. 

Pamiętajmy, że my nie zmusimy powiatu do podejmowania działań. 

 

- Radny Robert Żołądek – w sprawie zainstalowania bankomatów w centrum naszego miasta 

oraz potrzeby wybudowania chodnika na odcinku drogi krajowej między stadionem a stacją 

benzynową, czy mamy stanowisko w tej sprawie aby poprzeć go jako rada i czy Komisja 

bezpieczeństwa również przygotowała swoje stanowisko w tej sprawie? 

 

- Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – w sprawie bankomatów, poinformował że 

gmina  nie montuje bankomatów. Musi być inicjatywa danego podmiotu o montaż 

bankomatu. Na chwilę obecną nie ma chętnych w tej sprawie. Podjęliśmy rozmowy  

z Bankiem Spółdzielczym w Morawicy, który nie widzi potrzeby montowania tego 

urządzenia w centrum miasta. Na razie nie mamy informacji, aby jakiś podmiot był 

zainteresowany montażem takiego bankomatu. 

 

- Burmistrz Pan Marian Buras – odpowiedział na pytania Radnego Roberta Żołądka zadane  

w punkcie 4 porządku obrad dotyczącym sprawozdania z działalności burmistrza w sprawie 

niezaproszenia radnych na otrawcie żłobka w Morawicy i remontu kaplicy Oraczewskich. 
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Otwarcie żłobka odbyło się w reżimie pandemicznym, zaproszone zostały osoby związane 

bezpośrednio z jego powstaniem. To ograniczenie wynikało ze stanu epidemicznego 

panującego w Polsce. Jeżeli chodzi o kaplice Oraczewskich, jest to obiekt sakralny znajdujący 

się na ternie parafii, inicjatywa wspólna i wstępna. Należy dokonać ekspertyzy fundamentów 

czy kaplica się nadaje do odnowienia. Ksiądz proboszcz zajmie się znalezieniem projektanta. 

Z tym pomysłem wystąpił Pan Dyrektor Jacek Kuzia. 

 

- Radny Robert Żołądek – podziękował Panu Burmistrzowi za odpowiedź i ma nadzieje, że ta 

zasada bezpieczeństwa i ograniczeń będzie obowiązywała przy kolejnych otwarciach  

i innych radnych. W sprawie ilości miejsc w żłobku w wysokości 50 i rodzin oczekujących na 

liście rezerwowych. W jaki sposób została zaplanowana ta inwestycja, bo w żłobku jest za 

mało miejsc. 

 

- Burmistrz Pan Marian Buras – żłobki są nowymi obiektami na terenie naszej gminy. Ilość 

miejsc zależy wyłącznie od możliwości lokalizacyjnych i większy obiekt w tym miejscu by 

się nie zmieścił. To jest temat, do którego na pewno jeszcze wrócimy. Jeżeli chodzi  

o zapewnienie miejsc żłobkowych jesteśmy w czołówce gmin powiatu kieleckiego. 

 

- Radny Sebastian Król – czy zostały ustalone terminy odbioru odpadów 

wielkogabarytowych? 

 

- Radny Wiesław Frankowicz – brak dźwięku wypowiedzi 

 

- Radny Robert Żołądek – poinformował, że Radny Wiesław Frankowicz na ostatnim 

posiedzeniu Komisji bezpieczeństwa poinformował, że jeżeli będzie konieczność 

przygotowania szerszego uzasadnienia stanowiska w sprawie budowy chodnika to Komisja 

takie stanowisko przygotuje. Uważa, że takie stanowisko powinno ponownie zostać 

przygotowane. 

 

- Burmistrz Pan Marian Buras – poinformował, że w miesiącu kwietniu zostanie ogłoszony 

termin odbioru odpadów wielkogabarytowych, a odbiór będzie w maju. 

 

- Radny Leszek Cygan – poprosił, aby przyszła sesja zdalna odbyła się za pośrednictwem 

innego usługodawcy. 

 

- Radny Bartosz Kruk – poinformował, że zostanie przygotowana lista zadań 

oświetleniowych i zostanie podjęta dyskusja na ten temat. 

 

Ad. 30 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

XXXIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 
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